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SLOVENSKO: Fífa, tak progresívci ako strážne psy amerických záujmov si zaštekali na
ministra Blanára za stretnutie s Lavrovom. Lebo je Rus, a basta. A najmä preto, že rokovaním s
ním na fóre ministrov v Turecku vraj spochybnil „dlhodobé smerovanie Slovenka“. Samozrejme na
Západ, ako inak v nerozbornej globálnej jednote s Bruselom a najmä Spojenými štátmi a nikdy inak.
Zvláštne, že progresívci nepoznajú základné štyri svetové strany, ale len jednu jedinú, hoci v inej
oblasti sa tvária, že nepoznajú dve jediné pohlavia (mužské a ženské), ale presadzujú smerovanie k
72 sexuálnym identitám, čiže úchylkám. Nuž, urobte si najskôr poriadok vo vlastnej hlave a v buzole
v ruke, a potom pátrajte po „smerovaní Slovenska“.
A kontrolná otázka: kam akože smerujú Spojené štáty, Nemecko, Francúzsko, Rakúsko alebo
napríklad taká Čína, India, Brazília, či Juhoafrická republika? No nikam, lebo sú suverénne štáty…
A teraz FAKTY milí naši zakomplexovaní progresívci, hoci ich neznášate, lebo vám vystačia len vaše
ideologické dogmy, politické dojmy a ten „najsprávnejší“ postoj. Samozrejme, že len ten váš.
Po prvé: Lavrov a Blanár sú diplomati svojich krajín. Majú za úlohu o.i. komunikovať tam, kde to
nemôžu najvyšší predstavitelia, pretože v súčasnosti sa pod pojmom diplomacia označuje najmä
činnosť diplomatov upravujúca medzinárodné pomery, prípadne riešenie medzinárodných
problémov. (wikipedia). Medzinárodný problém na Ukrajine nepochybne je a rovnako je
nespochybniteľné, že ho treba riešiť. Oficiálnou pozíciou SR je, že konflikt nemá vojenské
riešenie, takže logicky (kde máte tiež značné medzery) je potrebné diplomatické riešenie.
Po druhé: Asi nesledujete dianie, ale taký Lavrov má viac stretnutí s vysokými predstaviteľmi štátov
ako vy všetci, ktorí chodíte akurát tak do Bruselu bonzovať na Slovensko. Mimochodom Lavrov mal
za suseda pri stole ministra ďalej krajiny EÚ, Maďarska, Petra Szijjártóa, a ako ukazuje screen z
videa, celko dobre sa spolu (po)bavili… Lenže teraz vám pri tomto fajkte zrejme vypadnú oči, ale
presne pred rokom, 2. marca 2023 sa Lavrov stretol – no hádajte s kým? No predsa s vašim
guruom, ministrom zahraničných vecí Spojených štátov Antony J. Blinkenom. Bolo to podobne
na medzinárodnej konferencii v Naí Dillí, o čom obšírne informoval aj New York Times. A čo sa
ukázalo?
Len to, milí progresívci a ďalší parlamentní rozhorčene kričiaci opozičníci, že Bidenova
administratíva videla potrebu obnoviť osobné diplomatické kontakty s Moskvou, aby obe vlády mohli
diskutovať aj o rok starej vojne. (Dnes sú už dva roky, a nielen Ukrajina, ale ani vy ste sa neposunili
ani o meter ďalej). No a ten „dobrý“ Američan – diplomat využil rokovanie so „zlým“ Rusom –
Lavrovom aj na to, aby sa snažil presadiť menšie americké záujmy – oslobodenie Paula Whelana,
amerického občana, ktorý bol väznený v Rusko za špionáž. Aj o tom je diplomacia, ale to vojnoví
štváči nemôžu a nechcú pochopiť.
Po tretie: Diplomatické riešenia a pokračovania teda musia byť, lebo aj Slovensko má – predstavte
si to – svoje vlastné, národno-štátne a aj ekonomické záujmy, keďže vďaka šialenej bruselskej
politike sa ničí európska, aj slovenská životná úroveň. Nesporne je v záujme ekonomiyk, aj
domácností, aby naďalej aj po 1.januári 2025 prúdil ruský zemný plyn na Slovensko cez
najvýhodnejšiu vetvu – cez Ukrajinu.
Po štvrté: Diplomacia dokonca mohla zabrániť vojne, len ju sabotovali vaši západní vojnoví
štváči a kamoši. Asi ste už zabudli, ale bola to exkancelárka Nemecka Angela Merkelová, ktorá
potvrdila, že dohoda o prímerí z roku 2014 mala Kyjevu poskytnúť len čas na vybudovanie
armády. To Merkelová v rozhovore pre magazín Zeit uviedla, že minský protokol, ktorý
sprostredkovali Nemecko a Francúzsko bol len „pokusom dať Ukrajine čas“, ktorý používala na to,
aby sa „stala silnejšou“, ako sa teraz vraj ukazuje na bojisku…
Po piate: Bol to ďalší expremiér, tentoraz britský, Boris Johnson, ktorý zahatal diplomatické a
mierové urovnanie, keď v júni 2022 na nečakanej návšteve v Kyjeve nahovoril Zelenskému, že
keď bude bojovať – asi do toho posledného Ukrajinca – tak vraj zvíťazí, lebo Spojené kráľovstvo
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Kyjevu vycvičí 10 000 vojakov každých 120 dní tak, aby porazili tých „zlých“ Rusov.
Tu je Johnsonov citát zo spoločnej tlačovky so Zelenským: “Moja dnešná návšteva uprostred tejto
vojny, má vyslať ukrajinskému ľudu jasný a jednoduchý odkaz: Spojené kráľovstvo je s vami, kým
nezvíťazíte.”
Takže o čom sa tu teraz v tom atlantickom farizejskom šerblíku sporíte? Pozrite sa pravde a faktom
do očí, lebo aj propaganda a antislovenská nenávisť má krátke nohy, takže v tých vašich
progresívnych výkaloch, strčený do niekoho análneho otvoru by ste mohli ostať veľmi dlho a zbytočne
by ste len smradili nielen v politike, ale aj v životnom prostredí.
Moja dobrá rada: využite čas v opozícii na to, aby ste sa dovzdelali, rozhľadeli a naučili sa žiť aj pre
vás s nepríjemnými faktami, lebo s tými progresívnymi dojmami ostanete len na smiech, alebo skôr
plač. No najmä, s tými vašimi -izmami, -ológiami a blokmi by Slovnesko a zdá sa, že ani Ukrajina,
nemali nijakú “budúcnosť”.
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